



國際認可認證有限公司  
Accredited Certification International Limited

## HACCP Certificate Award to The Dairy Farm Company - 7 ELEVEN HONGKONG & MACAU

ACI is pleased to present “ACI –HACCP” certificate to The Dairy Farm Company Ltd. – 7-Eleven Hong Kong & Macau in Oct 2009. They are involved in logistics of dry, chilled and frozen food products.

7-Eleven is the world's largest chain of convenience store group. 7-Eleven has become international common language of convenience stores. Stores are located throughout the United States, Japan, China, South Korea, Singapore, Taiwan, Malaysia, the Philippines, Sweden, Mexico, Panama, Norway, Canada, Australia, Indonesia, Denmark and other countries and regions. There are currently more than 30000 stores globally for the world's largest chain system.

According to the experience of the client, implementation of ACI- HACCP system is a sign for delivering safe food products to customers and the certification really helps them in improving services performance and gaining customers' confidence.

The HACCP system is internationally recognized as essential to ensure food safety and suitability of food for consumption. The HACCP system, which is science based and systematic, identifies specific hazards and measures for their control to ensure the safety of food. HACCP is a tool to assess hazards and establish control systems that focus on prevention rather than relying on end-product testing. The system can be applied throughout the food chain from primary production to final consumption, including primary producers, food manufacturers, transport and storage operators to retail and food service outlets.



Accredited Certification International Limited

18<sup>th</sup> Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com



國際認可認證有限公司  
Accredited Certification International Limited

## HACCP 证书颁发予牛奶有限公司—港澳地区7-Eleven

本公司很荣幸于二零零九年十月颁发国际公认的危害分析和关键控制点标准证书予「牛奶有限公司—港澳地区7-Eleven」。「牛奶有限公司—港澳地区7-Eleven」业务涉及干货、冷藏及冷冻食品的物流。

7-Eleven是全世界最大的连锁便利商店集团。7-Eleven已成为便利商店的国际共通语言，商店遍布美国、日本、中国大陆、南韩、新加坡、台湾、马来西亚、菲律宾、瑞典、墨西哥、巴拿马、挪威、加拿大、澳大利亚、印尼、丹麦等国家和地区。目前全球店面数目逾三万家，为全球最大连锁店体系。

该公司认为执行ACI-HACCP认证系统是一个给予消费者对于食物安全的信心标志和有效地帮助他们改善服务表现，从而获得消费者的信心。

危害分析和关键控制点(HACCP)是国际公认的食品安全管理标准，有助确保食品安全及适合进食。HACCP是一科学化而有系统的体系，在准备食品过程中评估有关的风险并加以限制。它亦能建立一套针对预防的控制系统，而非只着重于制成品化验。HACCP适合于整个食品生产线上实施，由最基本的食品生产、食品制造、运输及贮藏至最后的零售及服务。



Accredited Certification International Limited

18<sup>th</sup> Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com